
  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 20. 2. 2017 ve 20:00 

Místo konání: Klubovna Sosík 

Předsedající: Tomáš Pokorný 

Zapisovatel: David Beneš 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Tomáš Pokorný, David Beneš, Petr Knedlík, 

Alžběta Bartošková, Ondřej Hladík, Martin Škopek, Daniel Vondra 

Přítomní hosté:  -  

 
 

Program schůze: 

1) Schválení programu schůze 
2) Schválení zápisu z minulého zasedání 
3) Odpuštění členských příspěvků 
4) Schválení Interního předpisu 2017/3 – Členství 
5) Informace o průběhu příprav na Kladenský majáles 
6) Akce v letním semestru (přehled, určení si cílů a zodpovědných osob) 
7) Informace o síti BION 
8) Tematické přednášky 
9) Různé 

a) Škody na majetku a krádeže 

  



  
 

Zápis ze schůze: 

1. Schválení programu schůze 

Hlasování: 7-0-0 Schváleno. 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání  

Hlasování: 7-0-0 Schváleno. 

3. Odpuštění členských příspěvků 

Návrh: Tomáš Pokorný, David Beneš, Petr Knedlík, Martin Škopek, Daniel Vondra, 
Alžběta Bartošková, Jan Kadavý, Martin Jíška, Petra Zanášková 

Hlasování: 7-0-0 Schváleno. 

4. Schválení Interního předpisu 2017/3 – Členství 

Hlasování: 7-0-0 Schváleno. 

5. Informace o průběhu příprav na Kladenský majáles 

Přípravy už několik měsíců probíhají, máme domluveno pevné datum 21.4.2017 a 
místo jako minulý rok v areálu bývalých kasáren před FBMI. Mluvili jsme s panem 
děkanem, který nám přislíbil dotaci a také s jsme řešili přesun výuky v ten den na 
Kokos, což není ještě dořešeno. Máme domluvenou většinu kapel a některé stánkaře. 
     Problém je ale s dotacemi, které hradí většinu akce. Doposud nebyly vyhlášeny 
FCA a dotace Středočeského kraje na letošní rok. Hrozí tedy, že o dotace budeme 
muset žádat později a pravděpodobně se nestihnou do datumu akce, nebo budeme 
muset žádat zpětně a doufat, že nějaké peníze dostaneme. 
      Diskuze nad možností vybírat vstupné. Vstupné vybírat nechceme, protože akce 
má být odstupná pro všechny. Malý příspěvek okolo 30 Kč by nikoho neurazil.  

6. Akce v letním semestru (přehled, určení si cílů a zodpovědných osob) 

Diskuze nad akcemi, které budou v letním semestru bude probíhat, jejich důvody a 
cílem: 

- Velikonoční party (SVAL) 
- Setkání vedení se studenty a vyhodnocení ankety (SVAL) 
- Kladenský majáles (Majálesový tým) 
- Běh Kladno-Lidice (Ondřej) 
- Sportovní turnaje (Petr a sportovní výbor) 



  
 

7. Informace o síti BION 

Síť funguje v poslední době bez problémů. Na GDM si chválí kabeláž a otické 

připojení. Je třeba dodělat blok D na GDM. Uvažujeme nad možností nákupu lepších 

Wi-Fi AP. Máme kontakty na Arubu. Uvidíme až po tomto semestru. Případné 

vylepšení bude probíhat v září, případně začátkem října. 

8. Tematické přednášky 

Pan proděkan nás oslovil o pomoc s upořádáním tematických přednášek etiky pro 
biomedicínské inženýry, které vymysleli vyučující z Albertova. Původně to měl být 
volitelný předmět. Nějaké přednášky bychom rádi udělali, ale nemáme kapacitu na to 
dělat přednášky každý týden. Zkusíme přednášky studentům představit a zjistit zájem 

9. Různé 

Na Sosíku se nám množí krádeže jídel z ledniček a bylo i pár krádeží na pokojích. Bylo 
zničeno pár dveří a postelí. Diskuze nad možným řešením.  

Výstupy diskuze: 

- BION žádné škody platit nebude. Viníka víceméně není problém dohledat. 
Vedení Sosíku bude za úmyslně rozbité věci strhávat kauce a my můžeme 
dotyčného odpojit od internetu – viz porušení našich stanov, kde je i domovní 
řád 

- Doporučujeme všem ubytovaným si pokoje zamykat 
- Krádeže z ledniček nemáme šanci uhlídat, ale poptáme se na možnost 

kamerového systému 

 


